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10. zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 6.11.2017  
 
 
Tomko: 
Chcel by som sa spýtať, aký má plat mestský policajt v meste Trebišov, ako je to 
odstupňované a čo je na tom pravdy, že pokiaľ nemajú výsledky, tak majú strhávané z platu, 
takže musia mať určité body nazberané, pokiaľ tie body nemajú, tie zásahy, toto, čo pán 
Hrdlík interpeloval, zato stoja každý deň pred poštou, tam sú tie body. Pokiaľ tie body 
nemajú, tak im strhávate z platu, ešte navyše je tam trest, že musia chodiť do peších hliadok, 
keď nemajú dostatok tých bodov. Neviem, či je to pravda, preto sa pýtam kompetentného, či 
mi vie odpovedať na túto otázku, či vie o tom.  
 
PhDr. Čižmár: 
Postupne k interpeláciám, resp. podnetom,  ktoré boli prednesené. Tak v prípade druhej, tretej, 
štvrtej a piatej interpelácie týkajúce sa chodníka na Ulici 29. augusta a kanalizačných vpustí, 
výtlku na križovatke hlavnej, SNP a sídliska Juh, tak je to podnet pre technické služby 
a príslušné oddelenie výstavby, takisto aj priechod pre chodcov pri cukrárni Hasan. 
K platom mestskej polície, požiadam o vyjadrenie pána Sosnu. V tomto prípade nejde 
o svojvoľné zásahy, ide o systém, ktorý je hodnotiaci, rieši sa pohyblivá, nenárokovateľná 
zložka.  
 
Bc. Sosna: 
Takže, k platu mestského policajta. Plat je zložený z viacerých zložiek, ako povedal pán 
primátor. Pevné zložky, ktoré sú vo verejnej správe, či v Bratislave, alebo v Trebišove a je 
tam variabilná zložka a tou je osobný príplatok, ktorý nie je nárokovateľný, ale je 
motivujúcou  zložkou platu, ten je pohyblivý. Mestská polícia na našom oddelení každý 
štvrťrok dochádza u každého jedného policajta v prehodnocovaní na základe získaných 
výsledkov, ktoré dosiahol za uplynulé obdobie. Ostatné mestské polície,  len aby si mal 
predstavu na Slovensku, nie všetky samozrejme, ale niektoré polície, majú dané minimálny 
počet výkonov za kalendárny mesiac. Touto cestou my sme ísť nechceli, pretože človek môže 
marodovať, môže čerpať dovolenku, môže byť slabší mesiac, takže touto cestou sme ísť 
nechceli, aby sme niekomu nariadili, že musí príklad, verejný poriadok, dvakrát musí riešiť 
psičkárov, neviem, niektoré mestské polície takto fungujú. Preto my sme urobili rebríček 
výkonov, ktorý sa odvoláva na § 3 a § 7 zákona o obecnej polícii, kde sú hlavné povinnosti 
obecného policajta. Je zložený tak, že pri minimálnej námahe dosiahne nejaké, každý úkon je 
bodovo hodnotený, a pri minimálnom nejakom úsilí naozaj dosiahne také body, že minimálne 
si zastabilizuje to osobné, ktoré má. Pokiaľ chce dosiahnuť viac, samozrejme sa musí snažiť. 
Pretože by bolo neúčelné, aby mestskí policajti chodili s rukami vo vreckách a potom by mal 
každý rovnaké osobné  bez toho, že tento sa snaží, tento sa nesnaží, toto by bolo 
kontraproduktívne. Nikto nikoho netrestá, ani nikoho nebičujeme, ani nič podobné. Pešie 
hliadkovanie je jeden, nebýva za trest, ale je iba jednou formou výkonu hliadkovej služby 
mestskej polície, aby sa minimalizovala nejaká protispoločenská činnosť a podobne. 
Opakujem, nie za trest, ale normálne každý vie, kedy vykonáva pešiu hliadku, ako som 
hovoril aj v minulosti na zastupiteľstve, väčšinou je to tak, že poobedná zmena má 50 % 
z výkonu služby pešiu službu, to zn. od 10 do 18 vykonáva pešie hliadkovanie, pretože ranná 
zmena je motorizovaná kvôli oznamom a podobne. No a k samotnému platu ja sa vyjadrovať 
nebudem, nakoľko tam je rozhodujúca aj započítateľná prax, to znamená, policajt, ktorý robí 



15 rokov má tú mzdu vyššiu, ako ten policajt, ktorý nastúpil pred rokom, dvoma, ale priemer 
je tých 600 – 650, do 700 € predpokladám.  
 
PhDr. Čižmár: 
Ešte na doplnenie treba povedať, že tie pešie hliadky sú riešené aj  na základe podnetov, vás 
poslancov, pretože často sa stretávame, či už z podnetov občanov, alebo aj vás poslancov, že 
je zvýšený dopyt po tom, aby mestskí policajti hliadkovali v meste práve tými pešími 
hliadkami.  
 
Bc. Sosna: 
Ešte jednu vec som zabudol. Na margo poslednej poznámky, že preto oni musia hliadkovať 
pred poštou, lebo len tam získajú nejaké body. Tak, aby som vás uviedol do obrazu, tento rok 
bolo pred poštou riešených 64 priestupkov, z toho bolo riešených 53 v blokovom konaní, 
ostatné boli riešené napomenutím. Takže, keď to prerátame na drobné, týždenne je jeden a pol 
priestupku. Takže nie dennodenne 16, 10, 5, týždenne jeden a pol priestupku zvykne byť pred 
poštou. Zasa budem opakovať 70 % činnosti mestskej polície, hlavne v doprave, ktorý sa rieši 
na oznam občanov, niekto niekoho zablokuje, nemôže vyjsť a pod. Taktiež máme tam 
kamerový systém, takže jeden a pol priestupku sa rieši týždenne v priemere. Zase len na 
margo toho, dal som si vytiahnuť zo systému z tých 63 priestupkov bolo 14 Trebišovčanov, 
všetko ostatné bolo cezpoľných. Takže to je pre pána Hrdlíka takisto informácia, že nie 
Trebišovčanov tu bičujeme, terorizujeme, ani nič podobné, 14 Trebišovčanov bolo 
postihnutých v blokovom konaní od začiatku kalendárneho roka.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


